
Vážení rodiče a přátelé naší školky, 
po téměř 10 - ti letech působení ve funkci ředitelky školky Včelky odcházím k datu 1. srpna 2015 
do vedení MŠ Dřevohostice. 
Za mého působení prošla školka řadou změn…. a můj odchod bude tou poslední, kterou ovlivním.  
A tak se pomaličku blíží čas, kdy už už mi nezbývá než školce přát: 
 „přeji školce, aby byla stále tak veselá a pilná jako doposud a dělala svému jménu čest. Ať jí rodiče 
zachovají přízeň a děti se v ní cítí dobře a také spokojený usměvavý kolektiv, jako to bývalo „za mě“.   
Vždy když něco končí, něco nového začíná. Určitě Vás čeká řada změn a nových rozhodnutí, stejně 
jako mě. Věřím, že vše bude dobré a časem si všichni zvykneme. Jméno „Včelka“ jsem dala školce já 
a tak zůstane v mém srdci napořád. Přála bych si, aby jste ji měli rádi a zachovali jí přízeň. Ona o ni 
bude určitě stát. 
 
Děkuji všem rodičům, kolegům a dětem za roky, které jsem s Vámi mohla prožít….. 
 
Ilona Zapletálková 


